
PROTOKÓŁ 

z obrad XXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Łabowa 
w dniu 13 października 2016 r. 

W sesji udział biorą: 

- Radni wg. listy obecności załączonej do protokołu, 
- Wójt Gminy - Pan Marek Janczak, 
- Sekretarz Gminy - Pan Krzysztof Setlak, 
- Skarbnik Gminy_ Pani Mirosława Nykaza, 
- Kierownik OSD - Pani Grażyna Sekuła, 
- Kierownik GPL - Kazimiera Juszyńska, 

Ad. 1 Otwarcie sesji. 

Obrady XXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Łabowa VII kadencji /2014-2018 I otworzył 
o godz. 13- tej Pan Krzysztof Skraba Przewodniczący Rady Gminy. 

Na ustawową liczbę 15 radnych w posiedzeniu w dniu 13 października 20 16 r. uczestniczyło 14 
radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Skraba przedstawia porządek obrad obejmujący: 

I .Otwarcie sesji. 
2.Przyjęcie porządku obrad. 
3.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4.Podjęcie uchwał w sprawie: 
- zmiany budżetu oraz zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok, 
5.Interpelacje i zapytania radnych. 
6.Dyskusja i wolne wnioski. 
7.Zakończenie obrad. 

Przewodniczący pyta czy Radni zgłaszają uwagi lub inne propozycje do przedstawionego porządku 
obrad. 
Uwag nie zgłoszono, więc poddaje go pod głosowanie w wyniku, którego zostaje przyjęty 14 głosami 

za. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Radv Gminy. 

Przed przyj ęciem protokołu z XXVI sesji Rady Gminy w dniu 29 września 2016 r. Przewodniczący 
Pan Krzysztof Skraba pyta czy Państwo Radni zgłaszają uwagi do protokołu, który był do wglądu w 
Biurze Rady. 

Uwag nie zgłoszono, więc poddaje protokół pod głosowanie , w wyniku którego zostaje przyjęty 14 
głosami za. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmiany budżetu oraz zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Skarbnik Gminy Pani Mirosława Nykaza. 
Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XXVII/172/2016. 



5. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

Pan Wójt prosi aby odbyły się posiedzenia komisji Rady w jednym terminie z uwagi na omówienie 
projektów uchwał w sprawach podatkowych oraz w sprawach odbiorn odpadów komunalnych, 
kanalizacji i opłat za wodę. 
Następnie Pan Wójt informuje że jesteśmy na etapie tworzenia budżetu na rok przyszły. 

6.Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Wotus Władysław zwraca uwagę na sytuację jaka miała ostatnio miejsce, gdzie po opadach 
śniegu w Kamiannej wszystkie gałęzie rosnących przy drodze drzew prawie leżały na niej i ich 
usunięciem zajmowała się straż a nie odpowiednie służby. 
Prosi o wykonanie tablicy informacyjnej dla wsi Kamianna. Pyta również co z zabezpieczeniem drogi 
do Jaworynek. 

Pan Wójt zabierając głos w sprawie zabezpieczenia drogi do Jaworynek infonnuje, że leży to w gestii 
RZGW i powyższa sprawa została tam zgłoszona. 

Pan Roman Banach zgłasza, że w Kotowie po obu stronach drogi również gałęzie leżą na drodze, 
prosi tez o wykonanie tablicy informacyjnej dla wsi Kotów. Pyta czy znak uwaga na zwierzęta przed 
Panią Ptaszek zostanie ustawiony, oraz czy dodatkowa lampa zostanie zamontowana. 

Odpowiedzi na pytania udzielił Pan Wójt. 

Pan Jan Gawęcki ponawia prośbę o podsypanie poboczy koło Pani Ciarach, pyta też jak wygląda 
sprawa światłowodów na naszym terenie. 

Odpowiedzi na pytania udziela Pan Wójt. 

Pan Marcin Mróz zgłasza uwagi od mieszkańców w sprawie braku odbiorn z telewizj i cyfrowej. 

Pan Wójt informuje, że w tej sprawie możemy w imieniu mieszkańców wystąpić do telewizji. 

7. Wolne wnioski i dyskusja. 

Pan Wójt poprosił o ustalenie terminu posiedzeń komisji. Ustalono termin posiedzenia wszystkich 
komisji Rady Gminy na dzie1117 października 2016 r. /poniedziałek/ godz. 13.00. 

Pan Marcin Mróz pyta czy w naszej gminie będą duże problemy w związku ze zmianarm w 
szkolnictwie. 

Pan Wójt informuje, że może być problem w szkole Podstawowej w Nowej Wsi, natomiast co do 
nauczycieli to raczej nie ma sytuacji, że będziemy zwalni ać. 

Pan Aleksander Sołtys pyta jakie dzieci mogą korzystać ze świetlicy szkolnej. 

Pan Wójt informuje, że ustawa o tym nie mówi. 

Ad.6 Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem dziennego porządku obrad XXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy 
Przewodniczący Pan Krzysztof Skraba podziękował za udział i zamknął o godz. 13.35 obrady. 

Protokołowała: B. Kroczek 
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